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среда, 05 новембар 2008 12:07

Председник Србије Борис Тадић оценио је за чешки радио да је од питања рока уласка у
ЕУ важније да ли ће квалитет живота бити на европском нивоу пре учлањења.

"Да ли ће снага и способност наших институција бити на нивоу европских. И да ли ће
Србија бити ефикасна у борби против организованог криминала, корупције и свега што
кочи њен развој",  рекао је Тадић у интервјуу који објављује на свом сајту 1. програм
националног радија - Радио журнал.

Тадић је нагласио да је "стратешки циљ Србије да очува свој територијални интегритет и
да уђе у Европску унију."

"Србију не смеју да уцењују једнострано проглашеном независношћу Косова да постане
чланица Уније. Зато наша иницијатива код Међународног суда правде служи као
гаранција да нико неће моћи да нас уцењује таквим незаконитим проглашењем
самосталности Косова", казао је председник Србије.

Тадић је додао да је Србија том иницијативом настојала да се тема Косова пренесе из
врло опасне политичке равни на терен права, где Србија има, по Тадићевим речима,
апсолутне и неоспорне аргументе.

Хапшење Ратка Младића, што Холандија поставља као услов за европску интеграцију
Србије, обавиће се по Тадићевим речима "чим буде пронађен."

"Једини разлог зашто још није у Хагу је зато што за све те године није откривен", казао је
Тадић и додао да је Србија хапсећи Радована Караџића недвосмислено показала да
потпуно сарађује са Хашким трибуналом.

"Данас сви са добром вољом у Европи и свету знају да Србија сарађује потпуно са
Хашким трибуналом. Али из тактичко-политичких разлога то Србији не признају", рекао
је председник.
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У разговору вођеном поводом посете чешког председника Вацлава Клауса Србији Борис
Тадић је упозорио да по први пут у историји између Чешке и Србије постоји један велики
проблем и неспоразум - то што је чешка влада у мају признала независно Косово.

"То што данас Србију посебно боли је проста чињеница да је Србија увек била на страни
чешког народа. Тим пре што знам да је и Чешка имала слично искуство - Минхенски
споразум који веома подсећа на проблеме са признањем Косова", казао је председник
Србије.

Тадић је изразио наду да као што је Минхенски споразум данас прошлост, тако ће и
Срби и Албанци једног дана поново сести за преговарачки сто и наћи решење које би
било прихватљиво за обе стране.

У интервјуу чешком Радио журналу Тадић је закључио да су,  захваљујући разумевању
које је према Србији у питању Косова изразио више пута чешки председник Вацлав
Клаус, односи Србије и Чешке ипак бољи "него са земљама које су приступиле признању
Косова без икакве милости".
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